
Referat bestyrelsesmøde

Dato: 21. januar

Tid: 09.00 – 12.00

Sted: Teams

Indkaldte: Peter, Lotte, Kathja, Julie, Lars, Henrik, Ellen, Nanna, Morten, 
Mona, Pia, Else, Thomas, Hanne, Anne (PLS) og Helle (referent)

Afbud: Henrik, Morten, Anne, Hanne og Lotte

Dirigent/er: Lars og Pia

Referent: Helle

Mødet er ændret til et teams møde, da antallet af punkter er begrænset, som I kan se af dagsordenen. Der 
er jo forsat en del reformer som venter på at der besluttes noget, så det er godt at have lidt tid, som vi kan 
anvende når engang de kommer, ikke mindst reformen på pædagoguddannelsen.

Men der er punkter som vi er nødt til at beslutte, så derfor omlægningen.

Der ydes frikøb for ½ arbejdsdag, men er der nogle som ikke kan omlægge deres arbejdstid til dette gives 
besked til Helle.

Ref.: HEM
Dok.nr.: 7955938
Sag.nr.: 2024/03000

21-01-2025
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Dagsorden:

1. Lukket møde

2. Sager til behandling/beslutning

2.1. Evaluering af julearrangement

2.2. Generalforsamling 2025

2.3. 1. maj – nedsættelse af arbejdsgruppe

3. Nyt fra HB

4. Sager til orientering

5. Forberedelse af næste mødes dagsorden

6. Evt.

Behandling 
og Referat:

1. Lukket møde

2. Sager til behandling/beslutning

2.1.Evaluering af julearrangement
2.2.Generalforsamling 2025
2.3.1. maj – nedsættelse af arbejdsgruppe

Ad 2.1. Evaluering af julearrangement

v/Peter

Vi havde cirka 400 gæster med på dagen. Denne gang havde deltagerne selv 
købt billet til ZOO, og vi udleverede så billetter til slikposer, samt en billet til 
forplejning. 

Vi evaluerer dagens forløb.

Behandling/beslutning
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Oplevet som en god dag, der var lidt kø ved indgang især udfordringer med 
nogle som ikke kunne finde billetterne eller nogle som ikke havde købt. Vi 
skal være skarp på teksten i opslaget om hvad medlemmerne skal gøre selv.

Vi kan med fordel stå indenfor indgangen og udlevere voucher og posebillet 
(evt. tekst på slikposebillet, hvor den kan afhentes).

Godt med de mange aktiviteter i Zoo.

Stor lettelse for Zoo og kredskontoret, at vi ikke havde med billetterne at 
gøre.

For første gangs deltager, var det hele meget nemt at gå til.

Ad 2.2. Generalforsamling 2025

v/Julie

Arbejdsgruppen har afholdt første møde omkring generalforsamlingen 2025 
og har brug for kredsbestyrelsens input til et par områder.

Vi gennemgår det som er besluttet og hvad vi har brug for at få kvalificeret.

Behandling/beslutning

Julie gav en kort gennemgang af de punkter som arbejdsgruppen havde 
gennemgået og spurgte ind til evt. emner for prisen.

Emner til videoindslag under beretning behandles på næste møde og 
arbejdsgruppen som har arbejdet med forslag til Generalforsamlingstiltag, 
udarbejder forslag til beskrivelse vedr. pris.

Ad 2.3. 1. maj – nedsættelse af arbejdsgruppe

Vi drøfter hvilke aktiviteter, vi skal have som kreds og nedsætter en 
arbejdsgruppe.

Behandling/beslutning

Lars foreslog musik som sidst, som Kathja booker og så består 
arbejdsgruppen af Henrik og Lars.
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3. Nyt fra HB

Peter: På sidste HB-møde besluttede man at nedsætte et lønudvalg som skal 
kigge på frikøbtes lønninger. Pia Ulrik meddeles som deltager.

AEIJI blev behandlet og HB-medlemmer er tilmeldt via SLC. Peter undersøger 
om transport for HB-medlemmer er dækket.

Ledersager tages nu central når det handler om tjenstlige sanktioner. Kun 
ledere med personaleansvar. Leder kan bede om at sagen tages lokalt.

Lønsikring, nu hvor lønningerne stiger for medlemmerne, så stiger prisen for 
forsikringen også. Stigningen bliver 4 kr. for medlemmer og de resterende 9 
kr. tages ud af bonusfonden.

Evaluering af kongres var også på, og der blev nævnte fra flere, at den 
nonverbale kommunikation var et opmærksomhedspunkt. 

Kommende HB skal bruges på at udfolde kongresbeslutninger og forskelligt 
formalia bl.a. valg til PKA m.m.

4. Sager til orientering

Herunder orientering fra diverse centrale udvalg.

Bilag: Oversigt FU SLC; prioriteringer og ansvarsområder

Peter: I bilag findes det ny FU’s ansvarsområder.

Beslutninger om socialtilsyn er nu i høring, det væsentlig mindre tilsyn er 
bekymrende på mange måder. Høringsskrivelse er på vej. Problematik 
omkring orientering til medlemmer via de socialmedier. Forespurgt hos SLC 
om de kommunikerer direkte ud til de ansatte i tilsynene.

Temadage 2025 i samarbejde med UCN er på plads. De tre oplægsholdere er 
Bo Heilskov Elvén, Bent Madsen og Dorthe Birkmose.

UCN har ønske, for at få de studerende til at deltage, at vi inden 
arrangementet giver et oplæg om Etik og at PLS efterfølgende afholder cafe 
eller pizzaaften. En god anledning for os, at komme i kontakt med de 
studerende.

Opslaget kommer hurtigst muligt.

Dimensionering af pædagoguddannelse kører videre som hidtil.
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OK-private område; Vi kender ikke datoer for vores del endnu, men de andre 
gik i gang den 12. januar.

Mens vi afholdt møde i dag, er det meddelt, at forhandlingen mellem os og 
Dansk Erhverv i forbindelse med OK25 starter d 7/2.

Vi er blevet oplyst, at Dansk Erhverv nogle steder fraråder at indgå 
overenskomst. Peter laver sag til Formandsforum om emnet.

5. Forberedelse af næste mødes dagsorden

Bemærkning:

Bestyrelsen skal udpege en repræsentant til planlægning af næste mødes 
dagsorden sammen med kredskontoret.

Dato og tid er reserveret til den 27/2 kl. 9 – 10.

Behandling/beslutning

Ellen indkaldes.

6. Evt.

Vedr. dette korte møde, så håber vi på bud på uddannelsesreform snart og 
der er flere andre reformer på vej, så vi får nok brug for at indkalde til ekstra 
ordinære KB-møder.

Punk til næste møde; AEIJI, transport, rengøring lejligheder m.m.
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